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PROTOKÓŁ Nr XI/2011 
 

z obrad XI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 12 sierpnia 2011 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XI sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 13 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły 
udział zaproszone osoby spoza Rady (lista obecności stanowi załącznik nr 2 
do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Pękalski o godz. 910 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił projekt porządku 
obrad. 
 Wójt Gminy Pan Witold Szpytman poruszył kwestię przyznawania 
odznaki zasłużony dla Gminy Krzywcza. Zdaniem Pana Wójta - Jeśli miałaby 
być możliwość przyznania tej odznaki na tegorocznych Dożynkach 
Powiatowych, to trzeba byłoby na dzisiejszych obradach rozpatrzyć projekt 
uchwały Rady Gminy Krzywcza zmieniający zapis w regulaminie 
przyznawania tej odznaki, odnoszący się do terminu składania wniosków. 
Odznaki tej, według obowiązującej uchwały, nie można przyznać i wręczyć na 
Dożynkach, ponieważ 31 maja upłynął termin do którego należało składać 
wnioski. Pan Wójt zaproponował przyjąć dwie zmiany, pierwszą, że nadanie 
tytułu następować będzie na najbliższej po przyznaniu uroczystości gminnej 
i drugą zmianę, że wnioski można składać bez ograniczenia czasowego. 
 Radny Pan Wacław Sobol powiedział – Nie rozumiem tego działania 
i tego pośpiechu. Termin był. To nie był termin, który dzisiaj ktoś wymyślił, 
tylko termin był ustalony wówczas jak podjęto decyzję o nadaniu statuetki. 
To była decyzja podjęta przez poprzednią Radę. Przez trzy lata było wiadomo, 
że jest określony termin. Zdaniem Radnego – Niezrozumiały jest pośpiech. 
Trzeba zrobić tak jak należy. Zapisać te zmiany w regulaminie. Dokonać 
zmiany w Statucie Gminy Krzywcza określając nadanie tego tytułu. Nie musi to 
być konkretna data. Po złożeniu wniosku Komisja Rewizyjna, czy też inne 
ciało kolegialne rozpatrzy zakładając dwumiesięczny okres na jego 
rozpatrzenie. Trudno określić – jak powiedział Pan Wacław Sobol - najbliższą 
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uroczystość gminną, bo ta uroczystość może być ustalona w zbyt krótkim 
okresie od terminu ostatniej sesji Rady Gminy i nie zdąży się zrealizować 
zamówienia tej statuetki. 
 Radny Pan Marek Bosak nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta 
i Radnego Pana W. Sobola powiedział, że do podjęcia stosownej decyzji 
w omawianej sprawie trzeba się odpowiednio przygotować. 
 Zaproponowana poprawka do projektu porządku obrad została 
odrzucona poprzez aklamację. 
 Proponowany porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania 
przyjęty został jednogłośnie (13 głosami „za”). 
 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2011 rok. 
3. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Wójt Gminy Pan W. Szpytman przedstawił projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2011 rok wraz 
z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 Radny Pan Stanisław Lewiarz potwierdził, że przejazd drogą „Za rzekę” 
w Reczpolu, która została wskazana do remontu, jest bardzo utrudniony. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 13 głosami „za” (Uchwała Nr 62/XI/2011). 
 
 
Ad 3. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 933 
XI nadzwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołowała 
 

(-) Joanna Daraż 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


